
 
Protokoll     SPF Seniorerna Falköping 
Datum: Tisdagen 30/1 2024 
Tid:        10.00 – 11.45 
Plats:    Vuxenskolan Falköping 
 
Närvarande:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Gunilla Bertilsson                    Gunnel Bergqvist 
 Roland Eriksson                       Ulla-Britt Hellman                     
 Lennart Karlsson                      Christer Karlsson 
 Ann Liljebäck                            Kjell-Åke Lind 
 Roland Nilsson 
                    
 Anmält förhinder                       
 Sven-Olof Sandstedt 
                                                 
§ 14.    Mötets öppnande 
           Ann Liljebäck öppnade mötet. 
 
§ 15.    Godkännande av dagordning 
           Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
§ 16.    Val av protokollsjusterare 
           Till protokollsjusterare valdes Roland Eriksson. 
 
§ 17.     Föregåendes mötets protokoll 
            Föregående mötets protokoll gicks igenom och godkändes. 
 
§ 18.     Medlemmar 
            Föreningen har 550 medlemmar.  Bilaga 1. Föreningen har mellan 
            oktober 2023 till januari 2024 fått 44 nya medlemmar. Detta anmäler 
            Roland E. till distriktet. Bilaga 1. 
                                                          
§ 19.      Ekonomi  
             Det som har hänt i ekonomin sedan sist är att vi har fått räkning från 
             Träffpunkt Ranten på vårt månadsmöte. Från och med 2024 kommer Falköpings 
             kommun att hantera ansökningar om bidrag med mera digitalt, systemet Actor 
             Smart Book. Som kassör kommer Gunilla att registreras som företrädare för vår 
             förening, genom att legitimera sig kan hon ta del av olika mallar. Gunilla ska gå 
              på informationsträff som hålls på Falköpings biblioteket om hur man använder Actor  
              Smart Book. 
                  
 § 20.     Månadsmöte/årsmöte 
             Roland N. hälsar välkommen, håller en parentation vi sjunger gemensamt 
             Härlig är jorden. Därefter vidtar årsmötesförhandlingarna, avtackande av funktionärer. 
             Ton-åringarna tar ton och sedan blir det kaffe och information om 
              kommande aktiviteter. 
               
§ 21.      Rapporter 

• Ann, Roland E. och Roland N. har haft ett möte med Hampus Haga, chef för 
kultur och fritid. Han redogjorde för att kommun ser lokaler i Falköping som 
kan hysa 100-150 personer och är handikappanpassat.  En lokal som kan  



användas av alla föreningar av olika slag. Gamla församlingshemmet är  
                           sannolikt ute ur bilden. Man ser även över föreningsbidraget under året 

Man kommer att utreda flera olika ersättninngsmodeller.  Nytt möte är bestämt till 
den 27/3. 

• Rapport från Webbinarium den 23/1. 

• Christer Eliasson och Ann har varit på ett möte med Verksamhetschefen 
på Bräcke vårdcentral. De skall starta ett patientråd som skall träffas 
4 gånger/år. Rådet skall bestå av en äldre/BBVC sjuksköterska, 2-3 äldre, 
2-3 yngre personer/patienter samt biträdande verksamhetschef.  

 
§ 22.      Kurser / konferenser 
               Ingen information. 
                  
§ 23.    Övriga frågor 

• Information om seniormässan den 18 april på pingstkyrkan. SPF 
Falköping skall ställa upp med 3 parkeringsvakter. Vi skall ha ett bord 
där vi informerar om SPF verksamhet i kommunen. Frågan om bemanning 
tas upp på SPFs kommunråd den 26/2. Ulla-Britt undersöker om distrikt 
bidra med pengar. 

• SPF Falköping får anmäla 4 ombud till SPF distriktets årsstämma 11 april 
på Flämslätt. 

• Styrelsen ändrar tiden för styrelsemötena till 9.30 från och med 27 mars.  

• Ann är borta mellan 11/2- 3/3. 
 

§ 24.    Nästa möte 
             Nästa styrelsemöte är den 28/2 kl.14.00 

 
§ 25.     Avslutande 
                Ann avslutade mötet och tackade för visat intresse! 
 
 
 
 
   
        Vid protokollet                                       Justeras                                          Mötets ordförande 
 
 
 
 
        Ulla-Britt Hellman                                  Roland Eriksson                           Ann Liljebäck 


